
OFF ROAD KLUBOVI               Zagreb, Sesvete, 31. ožujka 2007. 
  REPUBLIKA HRVATSKA 
  
  
 
 

ZAPISNIK SA 5. SASTANKA  

PREDSTAVNIKA OFF ROAD KLUBOVA RH  

održanog u Zagrebu, Sesvete, Restoran "Sesvetska dolina"  
u subotu 31. ožujka 2007. godine  

  
 
  
PRISUTNI PREDSTAVNICI PO KLUBOVIMA: 

1. ORT KUTINA: Zoran Lenart 
2. ORK KRIŽEVCI: Jadranko Kovač 
3. AK ZG OFF ROAD: Snježana Jurić, Zlatko Šurina, Nikola Sršek 
4. ORK KAMO KO VIDI: Gordan Krota, Senad Flego 
5. ORK SV.IVAN ZELINA: Draga Perković 
6. EXTREME 4X4 M. BISTRICA: Bruno Milički 
7. AMCD SVIGO: Roland Simčić, Dalibor Draguzet 

 
ODSUTNI: 

8. ORT VRBOVEC: nitko (opravdano) 
9. ORC KNEGINEC: nitko (očitovanje telefonom) 
10. ORK SUB. PODRAVSKA: nitko (opravdano, očitovanje faxom) 
11. AK BREGANA: nitko  
12. ORK BURA 4X4: nitko (opravdano, očitovanje mailom) 
13. AK NO LIMITS: nitko (opravdano, očitovanje GSM-om) 
14. AK 92 (CROATIA TROPHY): nitko (opravdano) 
15. AVANTURA 4X4: nitko 
16. ORK BARBAN 4X4: nitko 
 
Izvanredno, sastanku je prisustvovao g. Stjepan Jakopčić, predstavnik ORK Humščak. 

 
 
 

D N E V N I   R E D :  
  
 

1. Dilema oko traktorskih guma 
    - prijedlozi su:  

a) neka voze još ovu sezonu kad je već prvotni dogovor promijenjen  
b) neka voze van konkurencije – neće se bodovati za Kup, 
c) traktorska guma može samo u soft road booku  

 
2. Razmatranje prijedloga da se napravi iznimka u pogledu suvozača  
    Snježani Jurić (da mora biti član nekog kluba)  

 
3. Osnivanje udruženja klubova (tzv. HORS)  

ili bar imenovanje Upravnog tijela radi bržeg cirkuliranja informacija, prijedloga 
itd. te dostupnosti i podjele nastalih troškova 

 



4. Razno 
         - ostali prijedlozi za Dnevni red (vezani isključivo uz postojeći Prijedlog Pravilnika). 

Neki od prijedloga (nevezano na redoslijed nabrojanog) su: 
- nakon ovog sastanka Prijedlog Pravilnika preimenovati u PRAVILNIK; 
- suvozač ne mora biti član nekog kluba, ali u tom slučaju posada ne dobiva 
bodove (samo vozač i njegov matični klub - obzirom da je vozač nositelj 
posade). 
 

 
 
Temeljem prijedloga ORK, zakazan je sastanak Off road klubova za subotu, 31.03.2007. u 
14,00 satu u Restoranu "Sesvetska dolina" u Zagrebu, Sesvete, Bistrička bb.  
 
Sastanak započeo u 14,36 sati. 
 
Sastanak je vodila Snježana Jurić. Prisutnim predstavnicima Off Road klubova pročitan je 
Dnevni nastavno na sastanak unazad tjedan dana – 25.03.2007. u Subotici Podravskoj, te je 
započeta rasprava prema navedenom točkama Dnevnog reda. 
 

 
 

Z A K LJ U Č C I : 
 
Ad. 1.  
 
Riječ je uzeo Bruno Milički koji je obrazložio svoj stav kao vlasnik vozila na traktorskim 
gumama, ujedno i aktivni natjecatelj. Prema njegovim riječima, on je prisiljen voziti na 
traktorskim gumama sa vozilom kojim nastupa zadnjih godina jer niti jedna druga guma ne 
paše, odnosno ne može ju montirati na postojeći postroj.  
Podržao ga je i Roland Simčić koji je predložio prisutnima da mu jave koju gumu je moguće 
montirati na njegovo vozilo i da je spreman kupiti ih istog trenutka ukoliko mu netko 
sugerira da li takva guma postoji i gdje jer mu cijena nije upitna.  
Prijedlog nekih off roadera je bio da obojica promijene donji postroj te da vrate originalne 
dijelove od Toyote odnosno Jeepa pa će moći staviti i drugi profil guma. 
Roland se izjasnio da je utrošio previše vremena i novca u svoje vozilo i da će radije odustati 
od natjecanja i posjećivati samo druženja, dok je Bruno rekao da ukoliko bilo što "takne" na 
svom vozilu, sve će se raspasti. 
 
Pročitan je stav ORT Vrbovec u kojem stoji da se traktorska guma može dozvoliti na softu, 
te prijedlog ORT Kutina (čiji je predstavnik ipak uspio stići na sastanak) da voze još ovu 
godinu, ali više ni slova o produžetku ili neka se ne boduju za Kup.  
Pročitan je fax ORK Subotica Podravska, poslan u Restoran Sesvetska dolina u kojem stoji: 
"neka voze van konkurencije – neće se bodovati za Kup (dobivaju pehar ili ostale nagrade); 
zatim e-mail ORK Bura 4x4 u kojem stoji: "slažemo se sa upotrebom traktorskih guma na 
utrkama";  
te e-mail AK No Limits u kojem stoji: "mogu voziti traktorskim gumama ali van konkurencije 
u hardu i softu". 
 
Nakon početne rasprave, na prijedlog pod točkom 1b), Roland je izjavio da će postupiti kako 
klubovi odluče jer je njemu samo do vožnje i druženja i da mu nisu bitni bodovi, a Bruno se 
nije složio da vozi van konkurencije te je izjavio da bi on "da sve bude kao i do sada".  
 
Gordan Krota predložio da se glasa za još ovu sezonu na traktorskim gumama, ali pod 
uvjetom da se slijedeće godine to pitanje ne otvara i da ono što je rečeno danas o 
nemogućnosti nastupanja na traktorskim gumama u sezoni 2008., ostane čvrsto pravilo.  
Nakon toga, predstavnici klubova su odlučili glasovati te telefonom kontaktirati ostale 
klubove koji su opravdali svoj nedolazak, te su rezultati prvog glasovanja bili slijedeći: 



 
"ZA": "ZA" - ali van konkurencije: "PROTIV": 
MARIJA BISTRICA NO LIMITS KAMO OKO VIDI 
BURA 4X4 SUBOTICA PODRAVSKA ZG OFF ROAD 
 KUTINA VRBOVEC 
 ZELINA KNEGINEC 
 KRIŽEVCI  
 SVIGO  

 
Nakon takvog glasovanja, odlučilo se na podjelu isključivo na "ZA" i "PROTIV" te su rezultati 
bili slijedeći: 
 

"ZA": "PROTIV": 

KUTINA VRBOVEC 
SUBOTICA PODRAVSKA KRIŽEVCI 
BURA KNEGINEC 
ZELINA ZG OFF ROAD 
MARIJA BISTRICA KAMO OKO VIDI 
SVIGO NO LIMITS 

 
Obzirom na promjenu (odnos glasova 6 : 6), predstavnici su se složili da se još ovu sezonu 
(2007.) dozvole natjecanja vozilima na traktorskim gumama i to zaključno do 31.12.2007. 
te da za sezonu 2008. neće biti ni spomena o nastavku vožnje na gumama tog profila kao i 
profila radnog stroja. Jedini klub koji nije prihvatio takav stav te se nije složio sa upravo 
definiranom stavkom o traktorskim gumama je AK ZG Off road. 
 
 
Ad. 2.  
 
Nakon kraćeg obrazloženja Snježane Jurić da – obzirom na vođenje svih poslova vezanih uz 
HORS i općenito off road, nije zgodno da ista bude član nekog kluba te da se po tom pitanju 
razmotri eventualna iznimka, nakon čega je pročitan stav AK No Limits u kojem stoji: "mi 
smo ZA da Snježana bude iznimka", te ORK Subotica Podravska: "već smo se složili da je 
vozač nositelj posade i da natjecatelji moraju biti u nekom klubu", te da se ORK Bura 4x4 u 
svom mailu nije očitovao po toj točci, Snježana Jurić se složila da, ako klubovima ne smeta 
njeno članstvo u nekom klubu, ne smeta niti njoj, čime je 2. točka Dnevnog reda zaključena. 
 
 
Ad. 3.  
 
Klubovi su jednoglasni za osnivanje udruge (HORS) no tematika zaslužuje posebni sastanak 
te tu temu prolongiraju za neki drugi termin u tijeku 2007. godine. 
 
Prijedlog Jadranka Kovač iz ORK Križevci je da se posade okupljaju na natjecanjima petkom 
poslijepodne ili nedjeljom nakon proglašenja (da se ne pakiraju odmah nego da odvoje još 
cca 1 sat vremena) te da se naprave kratki neformalni sastanci na kojima bi posade 
raspravljale kroz natjecateljsku sezonu o problemima, iznosile prijedloge za poboljšanje 
natjecanja i sl. s čime se večina prisutnih složila. 
 
Također je dogovoreno da se svi prijedlozi trebaju prikupljati tijekom tekuće sezone, ali da 
se trebaju odnositi na slijedeću sezonu, a da se sezona 2007. odvija prema novom Pravilniku 
bez obzira na propuste unutar njega. 
Ako je prva trka vožena prema određenom Pravilniku, i sve ostale trke moraju biti vožene 
prema istim pravilima za tu sezonu, ali će se svaki prijedlog razmatrati s naznakom da će se 
primjenjivati tek slijedeće sezone u skladu sa zajedničkom odlukom svih klubova koje su 
prihvatile Pravilnik te time i postale članice HORS-a. 



U očitovanju faxom ORK Subotice Podravske pod točkom 3. stoji: 
"Već je vrijeme da se osnuje krovna organizacija jer ovo više nema smisla, jedan sastanak 
prioritet, drugi nije. Smiješno je da ono što izglasa 10 kuloba nije pravovaljano, s time što je 
predložen sastanak u Subotici Podravskoj koji je unaprijed planiran, pa se opet netko buni 
itd.". 
ORK Bura 4x4 se nije očitovao po pitanju pod toč.3 Dnevnog reda, a u mailu AK No Limits 
stoji: "Mi smo ZA osnivanje HORS-a". 

 
 
Ad. 4.  
  
Slijedom tijeka rasprave pod "Razno", zaključci su slijedeći: 

 usvojen je prijedlog da se Prijedlog Pravilnika preimenuje u Pravilnik te da se prije 
preimenovanja unesu definirane stavke u postojeći Prijedlog Pravilnika i naznaka da 
Pravilnik stupa na snagu sa današnjim danom; 

 definirano je da suvozač mora biti član nekog kluba – članice HORS-a ukoliko posada 
želi biti u sustavu bodovanja; 

 posade (vozači i/ili suvozači) klubova koji organiziraju samo druženja (bez natjecanja 
u tekućoj godini) se boduju, ali im se briše najbolji plasman sa natjecanja koja će se 
bodovati u sezoni 2007. Na taj način se izjednačuju sa klubovima-organizatorima koji 
ne mogu voziti na vlastitoj utrci; 

 definirano je da korištenje lanaca za snijeg nije dozvoljeno; 
 vozila sa mekanim krovom u soft disciplinama moraju imati zaštitni kavez (rollbar); 
 nakon 31.12.2007. sva vozila (tvrdi i mekani krov) moraju imati zaštitni kavez 

(rollbar); 
 "H" pojasevi su obavezni nakon 31.12.2007. u svim vozilima; 
 obavezan vatrogasni aparat (godišnji atest, minimalno 2 kg); 
 vozači i suvozači koji nisu navedeni na listama "Popis članova kluba" neće se bodovati 

za Kup (svaki klub je dužan prijaviti nove članove Snježani Jurić kako bi ih mogla 
upisati na liste i kako bi svi podaci bili dostupni svima, posebno organizatorima 
natjecanja radi podjele bodova). 

 
Očitovanje AK No Limits glasi: "Mi smo ZA da nakon sastanka bude preimenovan Prijedlog 
Pravilnika u Pravilnik", dok očitovanje ORK Sub. Podravska glasi: "Tko može neka organizira 
utrku ili druženje, nemojmo da nekog šikaniramo, tko dođe plati kotizaciju i ima potvrdu da 
je u nekom klubu. Ima nas malo i bitno je da smo zajedno.". 
 
Slijedom dogovora sa sastanka od 25.03.2007., klubovi koji nisu dostavili dokumentaciju 
ranije (sastanak u Subotici Podravskoj), dostavili su traženu dokumentaciju (kopije Rješenja 
o registraciji te popise članova po klubovima) na ovaj sastanak, te se sada rješenja mogu 
staviti na HR Off road portal – link HORS.  
 
 
Sastanak je završen u 16,50 sati.   
   
  

ZAPISNIK SASTAVILA:  
           Snježana Jurić (schnee)  
   

                                                                                            
--- 
Dostaviti: 
Off road klubovima ili putem HR Off road portala www.schnee-hr.com 


